



Helen(Yuehong) ZHANG, Chief Editor, *J of Zhejiang University-SCIENCE*

Senior Editor (Prof.) Yuehong (Helen) Zhang is the Chief Editor of *Journals of Zhejiang University-SCIENCE A/B; FITEE & BDM*, and Vice-President of the Society of China University Journals. She had served as a Board Member of PILA/CrossRef (2014–2017) and a council member of ALPSP (2011–2016). She is also a member of the Advisory Committee of the 6<sup>th</sup> World Conference on Research Integrity on 2-5 June, Hong Kong, 2019 (<http://www.wcri2019.org>).

Professor Zhang is very active in STM journal publishing area. She has been for many times invited to give speeches at international publishing seminars including the 4th World Conference on Research Integrity ([www.wcri2015.org](http://www.wcri2015.org)), and STM US Conference (<https://www.stm-assoc.org/events/stm-us-society-day>) etc. She, with her team, received a research grant from the Committee on Publication Ethics (COPE) in 2011, has already published many papers focused on CrossCheck Guidance & Anti-Plagiarism Policy in different disciplines in international journals, including several short papers in *Nature*. In 2016, she published two books: “Against Plagiarism: A Guide for Editors and Authors”, published by Springer, and “Chinese Cultural Kaleidoscope”, published by Zhejiang University Press.

张月红，编审（教授），浙江大学学报（英文版）A/B、FITEE & BDM 四刊总编。高校学报科技期刊研究会副理事长。2011 年与 2014 年分别入选全球学术与专业出版者协会（ALPSP）与全球出版链接协会（PILA/CrossRef）董事会委员，及 2019 年第 6 届“全球科研诚信大会”咨询委员会委员；发表 SSCI 与 SCI 国际论文多篇，其中 3 篇短文发表在《自然》。并多次受邀在国内外学术会议做大会报告。2016 年受邀在 Springer 出版系列专著一本 “Against Plagiarism: A guide for Editors and Authors (反剽窃：对编辑与作者的指南)”， 2017 年在浙江大学出版社出版中英文小书《中国文化万花筒》（Chinese Cultural Kaleidoscope）。